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Nr. Blz. Onderdeel Vraag Antwoord
1 8/9 Kernendemocratie Er is vaker gesproken over een uitvoeringsbudget 

kernendemocratie voor kleine projecten, die direct 
ambtelijk uitgegeven zou kunnen worden aan 
kleinere projecten. Hiermee zouden bijvoorbeeld 
de gebiedsmakelaars snel en direct actie kunnen 
ondernemen bij signalen van inwoners en dorps- of 
wijkraad. Dit komt nu niet terug in de kadernota.
Hoe kijkt het college naar zo'n uitvoeringsbudget?

Niet de gebiedsmakelaars beschikken over een 
uitvoeringsbudget, maar voor elke wijk- en 
dorpsraad komt een budget beschikbaar (ad. 
€7.500,-), waarmee eenvoudige lokale projecten 
kunnen worden gerealiseerd.

2 8/9 Kernendemocratie Eerder is vastgelegd dat de gemeente zou werken 
met labels voor het participatieniveau per 
raadsvoorstel. Het uitgangspunt was daarbij 
participatie tenzij. Waarom is dit op dit moment 
niet een van de focuspunten bij kernendemocratie?

In samenwerking met de kernen zal op elke 
kernencv een verdiepingsslag plaatsvinden. De 
hieruit voortkomende actiepunten zullen langs de 
meetlat van de ingangstoets en labelsystematiek 
worden gelegd. Dit geldt overigens ook voor 
burgerinitiatieven die niet voortkomen uit de 
kernencv’s.
Intern wordt nu al aan de hand van actuele 
casussen genoemd uitgangspunt stapsgewijs 
geïntroduceerd. Een na de zomervakantie in te 
stellen taskforce Kernendemocratie zal onder 
andere hierin een versnelling gaan aanbrengen.
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3 10 Veiligheid/cybercrime Werkt het college ook aan een actieplan voor de 
digitale veiligheid van de eigen organisatie? Zo niet, 
hoe kijkt het college naar zo'n actieplan?

Op 21 juni 2022 hebben wij het Strategisch 
Informatiebeveiligingsplan gemeente Land van 
Cuijk 2022 vastgesteld. Hierin is de basis voor 
informatiebeveiliging voor de gemeentelijke 
organisatie neergelegd. Verdere uitvoering van dit 
beleidsplan volgt in 2022, waaronder het 
implementeren van noodzakelijke maatregelen om 
informatiebeveiliging op orde te brengen én te 
houden. 

Er is al gestart met de implementatie van deze 
maatregelen, net als dat er in de aanloop naar de 
herindeling rekening is gehouden met 
informatiebeveiliging in de inrichting van de 
nieuwe organisatie.

4 10 Veiligheid/cybercrime Camerabewaking bedrijventerreinen
De gemeente wil graag een eenmalige 
stimuleringsbijdrage geven (45% kosten) voor de 
Stichting Duurzaam Bedrijven Overleg voor de 
ondersteuning van de implementatie van 
camerabewaking op de bedrijventerreinen Saxe 
Gotha (Boxmeer), Haven Cuijk  en de 
uitbreiding voor De Beierd en ’t Riet (voor de 
beveiliging van gebouwen, terreinen en 
personen). Het gaat hierbij niet over het plaatsen 
van camera’s met als doel de openbare orde te 
handhaven. Wat wil de gemeente nu precies 
stimuleren en waarom kiest de gemeente hiervoor? 
Dit zouden bedrijven toch zelf kunnen oppakken?

Het DBO heeft een pilot gedraaid op twee 
bedrijventerreinen door camerabeveiliging is het 
aantal incidenten drastisch afgenomen.
Het DBO wil nu de camerabeveiliging uitrollen over 
de overige grote bedrijventerreinen.
Het DBO draagt zorg voor 55% van de kosten 
De diverse B&W hebben voor 1 jan 2022 toegezegd 
hierin een bijdrage te doen.
Doel is om onze bedrijventerreinen en dus het 
ondernemersklimaat hierdoor te verhogen en te 
verbeteren.

5 12 Wegen Waarom is duurzaamheid niet het uitgangspunt bij 
het wegenonderhoud, in plaats van puur 
doelmatigheid?

Met doelmatigheid wordt bedoeld om met zo 
weinig mogelijk middelen de vastgestelde ambitie 
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te behalen. Hierbinnen is duurzaamheid 
vanzelfsprekend een belangrijk uitgangspunt.

6 15 Arbeidsmarkt en 
Onderwijs

Gaat de gemeente bij deze intenties ook specifiek 
inzetten op nieuwkomers in Nederland die op deze 
manier kunnen worden geschoold om zelf in hun 
onderhoud te mogen en kunnen voorzien? 
Bijvoorbeeld door ook breed in te zetten op 
vakopleidingen voor volwassenen om ook langs die 
weg en voor die groep in te zetten op 
talentontwikkeling en deelname in de 
samenleving.   

Ihkv de wet Inburgering bestaat er een wettelijke 
verplichting om inburgeraars een 
inburgeringsaanbod te doen. Een onderdeel 
daarvan is de B1 route (de route naar beheersing 
van de Nederlandse taal en (betaald) werk). Voor 
deze route heeft een aanbesteding plaatsgevonden 
op regionaal niveau en deze is uiteindelijk gegund 
aan ROC de Leijgraaf. Op deze wijze beoogt de 
gemeente inderdaad om statushouders zo snel 
mogelijk in hun eigen onderhoud te laten voorzien 
en deel te laten nemen aan de Nederlandse 
maatschappij.

7 20 Hoe gaan we dat doen): M.b.t. het 
accommodatiebeleid wordt gesteld dat er een 
voorstel komt om tot een toekomstbestendig 
sportcomplex de Kwel te komen. De kwel is niet 
van de gemeente en dit zou dus door de uitbater 
gerealiseerd moeten worden. In de voormalige 
gemeente Cuijk heeft dit al tot vele discussies 
geleid waar niks uit is voort gekomen. Hoe 
verwacht men nu wel tot een plan te komen wat 
wordt uitgevoerd? En voor wie zijn dan de 
financiële consequenties? 

De gemeente is inderdaad geen eigenaar. 
Tegelijkertijd heeft de gemeente vanuit de 
jaarlijkse exploitatiebijdrage aan de eigenaar en 
vanuit oogpunt van de beschikbaarheid van een 
binnensport- en zwemvoorziening wel een belang 
en bemoeienis. 
Er zijn eerste gesprekken gevoerd over de stand 
van zaken bij de sportcomplexen van 
Sportfondsen/LACO in Cuijk en Grave, en er heeft 
een bezichtiging van de complexen plaatsgehad. 
Sportfondsen/LACO is gevraagd om met een visie 
te komen over specifiek sportcomplex De Kwel te 
Cuijk. Dit gelet op de aflopende 
exploitatieovereenkomst per 31-12-2023. 
Het is eerst zaak om duidelijkheid te krijgen van 
eigenaar en exploitant Sportfondsen/LACO over 
hun visie en planvorming. 
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Vanuit de passage in de kadernota mag duidelijk 
zijn dat het college waarde hecht aan een 
toekomstbestendig en duurzaam sportcomplex 
(binnensport en zwembad) te Cuijk. Aanpassen zie 
vragen cda
Het is nog te vroeg om aan te geven voor wie welke 
financiële consequenties aan de orde zijn.

8 19/20 Cultureel erfgoed Aangezien het nieuwe erfgoedbeleid erop ziet een 
gezamenlijke identiteit voor de gemeente Land van 
Cuijk te ontwikkelen, hoe kijkt het college naar een 
Land van Cuijks erfgoednetwerk?

Uiteraard is een Land van Cuijks erfgoednetwerk 
een toe te juichen ontwikkeling. We nemen deze 
suggestie mee bij het opstellen van het nieuwe 
erfgoedbeleid.

9 20 Cultureel erfgoed Er wordt gesproken over harmonisatie van beleid 
en tegelijkertijd wordt er enkel de projectagenda 
van Grave uitgelicht. Hebben de overige 32 kernen 
geen plannen liggen? Wordt op deze manier niet 
voorgesorteerd op het harmoniseren?

Ook andere kernen hebben plannen liggen, deze 
worden geïnventariseerd en krijgen hun plaats in 
het erfgoedbeleid.

10 22 Sociaal Domein Het college wil in het kader van preventieve 
jeugdzorg het aanbod laagdrempelige 
ondersteuning verstevigen. Hoe ziet het college de 
rol van een jongerencentrum hierbij?

Jongerencentra zijn ook absoluut van waarde bij 
het preventieve jeugdbeleid. Welke rol zij hier 
exact bij zullen innemen zal in het proces om te 
komen tot een Sterke basis voor de Jeugd nader 
worden bepaald.

11 23 Sociaal Domein Er komt een beleidsnota ‘bestaanszekerheid ’voor 
de aanpak van armoede en schulden. Zeker in de 
huidige tijd lijkt ons dit niet geheel overbodig! 
Wanneer wordt die beleidsnota aan de 
gemeenteraad voorgelegd?

Besluitvorming over de nota ‘bestaanszekerheid’ 
staat gepland voor april 2023.

12 26 Duurzaam Land van 
Cuijk

We brengen in deze bestuursperiode de te nemen 
duurzaamheidsmaatregelen in kaart, maar na deze 
bestuursperiode zou dan slechts vier jaar 
overblijven voor de uitvoering van de maatregelen. 
Is het college van plan om ook deze periode al 
uitvoering te geven aan 

Ja, komend jaar starten we met enkele objecten en 
geven daarna uitvoering aan de lokale ambities om 
voor 2030 al het vastgoed energieneutraal te 
maken. Hiervoor werken we aan een routekaart.
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duurzaamheidsmaatregelen voor het gemeentelijk 
vastgoed?

13 30 Wonen Bij het toetsingskader woningbouwplannen wil het 
college niet alleen kijken naar prijs. Maar wordt de 
prijs van woningen wel meegenomen, en heeft het 
college een uitgangspunt voor de hoeveelheid 
sociale woningbouw in alle woningbouwplannen?

Uiteraard wordt de prijs, het percentage sociale 
woningbouw en de prestatieafspraken 
meegenomen in het traject met uw raad over de 
woonvisie.

14 Er wordt veel ingezet op eenduidigheid in beleid en 
harmonisatie.
Is het soms niet beter juist verschillen te 
accentueren. We noemen hierbij als voorbeelden 
de buitendienst en het toeristisch beleid?

Op veel beleidsterreinen is éénduidigheid van 
belang zodat voor iedereen duidelijk is welk beleid 
gevoerd wordt en er voor iedereen gelijke regels 
zijn. Het is echter denkbaar dat op basis van goede 
argumenten maatwerk wordt geleverd. Op dit 
moment kunnen wij nog niet aangeven of dit voor 
de door u genoemde gebieden wenselijk is. Waar 
dit aan de orde is zullen er voorstellen aan u 
voorgelegd worden.


